
PRIMARIA COMUNEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

PROCES VERBAL

Incheiat astazi 25.03.2021, ora 09:00

Astazi data si ora de mai sus are loc la sediul Primariei Dobrovat sedinta
extraordinaraa Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului
nr. 45 1202ry cu urmatoarea ordine de zi;

-Elaborarea proiectului de hotarare privind acordarea unei suprafete de

\, teren de 5 mp in vederea amplasarii unei cabine tehnice pentru echipamente RDS-
RCS
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-Elaborarea proiectului de hotarare privind incheierea unui parteneriat cu
Asociatia Artipic Iasi in vederea derularii proiectului" Caravana de Arta Urbana
continua"

" Sedinta este statutar organizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iuliart, Alexandru Petronela
secretar delegat.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Mardare Dumitru, Radu

\-, Constantin Tonegaru Emil, Roman Constantin, Pintilii Stefan, Ureche Gavrila,
Iacobute Ionut,, Popistasu Vasile, Boboc Petru;

Dnul primar da citire Dispozitiei de convocare a sedintei ordinare nr. 4512021 .

Intr-ucat presedintele de sedinta Patlagica Gheorghe lipseste se trece [a alegerea
unui nou presedinte de sedinta pentru aceasta sedinta si pentru urmatoarele 3 luni.

Dnul Tonegaru propune pe dnul Iacobute Ionut presedinte ds sedinta.

Dnul Iacobute propune pe dnul Boboc.

Se supune la vot propunerea cadnul Iacobute sa fie ales presedinte de sedinta , se

aproba cu unanimitate de voturi.



Dnul primar da citire proiectului de hotarare

Consiliul Judetean Iasi la ADI Plaiurile Jijiei.
nr. 29 privind aderarea UAT

Dnul presedinte supune la vot proiectul nr.29 se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca in urmatoarea perioada se doreste participrea in cadrul

unui proi ecl."Caravana de artaurbana continua", impreuna cu Asociatia Artipic

si cu alte 9 comunei din judetul Iasi.

Dnul primar da citire activitatilor care vor fi derulate in cadrul acestui program si

proiect, se doreste colaborarea cu aceasta asociatie.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 31 privind parteneriatul cu

Asociatia fitipi..

Dnul primar precizeaza ca suma este cofinantare 1a proiect nu se plateste nici o

suma catre asociatie, ei fac voluntariat.

Dnul Ureche precizeaza ca pentru scoala este benefica colaborarea cu aceasta

asociatie.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 31, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Au loc discutii pe acest subiect .

Dnul primar precizeaza caya fi necesar amplasarea unui distibuitor de semnal

pentru reteaua de fibra optica pentru RDS-RCS

Au loc discutii pe acest subiect.

Au venit si cei de la Orange si daca vor dori sa amplas eze frbraoptica la Dobrovat

vor primi si ei ajutor .Vor fi 37.5 km retea de fibra optica. Fibra optica ofera

stabilitate pentru invatamantul online.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 30 privind amplasarea unei

cabine tehnice pentru amplasarea instalatiilor de telecomunicatii perazacomunei

Dobrovat.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 30 se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire referatului dlui Iacobute pentru acordarea unei cantitati de

combustibil pentru deplasarea unei echipe in comuna Miroslava.
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Dnul primar precizeaza ca a fost echipa de junior, elevi din Dobrovatlajuniorii
din comuna Miroslava.

Dnul primar precizeaza ca doreste initierea unui proiect de hotarare pentru
acordarea de combustibil pentru deplasarea echipei de juniroi in alte commune
pentru sustinerea de meciuri de fotbal intre scoli pentru acordarea sumei de 1000
lei pentru deplasari.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza ca se doreste initierea unui proiect pentru a ajutaacesti
copii.

Dnul prima?propune un proiect pe activitati sportive.

Dnul ureche intreaba dacase finante aza orele afterschool.

Dnul primar precizeaza ca a vorbit cu dnul director si i-a spus ca nu s-a aprobat
inca bugetul.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza ca au fost deschideri facute pentru scoala, se vor
achizitiona materiale anticovid. Sumele care se aproba in consiliul de
administratie se folosesc conform hotararii consiliului de administratie.

- Dnul Ureche precizeaza ca s-a indus ideea ca nu se va mai acorda naveta.

Dnul primar precizeaza ca lemnele sunt asigurate , curatenia este separata, energia
electrica nu costa foarte mult, la afterschool energia este platita de catre primarie.

Au loc discutii pe aceastatema.

\- Dnul primar precizeza ca trebuie sa se descurce cu suma care i-a fost pusa la
dispozitie. Nu s-au facut activitati extrascolare si acestea trebuie aduse la
cunostiinta consiliului local cand se fac.

Dnul primar precizeaza ca consiliul de administratie hotararaste cu privire la
cheltuierea sumelor pentru naveta.

Dnul primar precizeaza ca anul acesta este cofinantare de 240..000 lei la proiectul
cu apa si canalizarea.

Dnul primar precizeaza ca anul trecut sumele au fost repartizate cu o anumita
destinatie , nu au fost cheltuite. Propune ca cei de clasa a-VIII-a si cei de clasa
a-VII-a sa inceapa activitati pentru sustinerea examenului de evaluare nationala.



Dnul primar precizeaza ca s-a facut teren de sport dacamai este nevoie la sala de
sport vom achi zitiona materiale.

Dnul ureche propune achizitionarea de pavele pentru zonacentru.

Dnul primar precizeaza aa se doreste achizitionarea de trandafiri si arbusti
ornamentali.

Dnul Iacobute propune ctratarea pavelelor existente.

Dnul primar precizeaza ca se va efectua aceasta lucrare.

Dnul Roman precizeaza cazona centrala ar trebui infrumusetata.

Dnul primar Precizeaza ca poate se reuseste si aprobarea proiectului pentru
tabelete.

Dnul primar precizeaza ca a crescut cantitatea de deseuri preluate, se recicl eaza)
a inceput sa scada cantitatea de deseuri menajere predate, au inceput sa creasca
sumele pentru salubritate. Oamenii trebuie obisnuiti cu predarea deseurilor
reciclabile.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza cape drumul spre manastire din doua in doua saptamini
se face curatenie si se gasesc in continuare sticle, peturi.

' Dnul primarprecizeazaca se vor monta camera de luat vederi dupa ce se va monta
fibra optica.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei extraordinare.

Presedinte sedinta Secretar,

ALEXANDRU PETRONELFy:i'


